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Algus: 17.00 
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Istungit juhatas majanduskomisjoni esimees: Valdo Palu 
Istungist võtsid osa: majanduskomisjoni liikmed Maire Havik. Ülle Püüa, Paal Põlluste, vallavanem 
Ingvar Saare, kooli direktor Heido Pärtel 
Puudusid: Ago Laos. Annely Akkermann, Evi Lepa, Jaanus Jürivete, Evald Lilles, Heli Nazarov. 
Reet Laos 
Protokollis sekretär: Kristel Nazarov 

Päevakord: 

1. Kihnu valla 2012 a. eelarve; 
2. Kihnu valla arengukava 2012-2020; 
3. Infbpiinkt. 

Päevakorrapunkt 1 

Kihnu valla 2012 a. eelarve 

Ingvar Saare tutvustab arengukava 2012-2020 aasta I lugemise eelnõud. 

Majanduskomisjoni poolt eelarvesse ettepanekuid ei tulnud. 

Päevakorrapunkt 2 
Kihnu valla arengukava 2012-2020 
Ettepanek: 

• Tervisekeskuse kanalisatsiooni rekonstrueerimine arengukavasse sisse kirjutada 

Infnpunkt 

Arutleti lasteaiarühma moodustamise üle. 
Otsustati: Lasteaiarühmale on kõige parem koht koolimaja ja üks kooliklass tuleb paigutada ümber 
kas muuseumisse või rahvamajja. 
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